

## 因疫情嚴峻 荃灣富士相機維修中心將暫停對外開放至另行通知

2022 年 2 月 16 日

因疫情持續蔓延，為保障各位客人及公司員工安全，由 2 月 17 日起，荃灣維修中心將暫停對外開放，相關的相機交收服務亦會暫停直至另行通知。

所有相機交收服務將改到銅鑼灣 FUJIFILM STUDIO 館進行。

地址：香港銅鑼灣告士打道 311 號皇室堡 10 樓 1013 室(銅鑼灣地鐵站 E 出口)

開放時間：星期一至日，上午十一點 至 晚上七點\*

\*開放時間可能會因疫情而更改，請密切留意 FUJIFILM STUDIO 館 Facebook。

另外，此期間的維修處理時間可能會較長，如上述安排對顧客造成之不便，敬請原諒。我們將因應情況，進一步公布有關服務安排。

相機維修及技術支援一切如常，可透過以下方式聯絡我們：

whatsapp	+852 5664 0305(只提供文字查詢)	
電郵	<a href="mailto:rsd@chinahkphoto.com.hk">rsd@chinahkphoto.com.hk</a>	
熱線	2406 3287	

如有任何疑問及查詢，歡迎聯絡客戶服務熱線：2406 3225。

# Tsuen Wan FUJIFILM Camera Repair Service Centre will be closed to public until further notice due to COVID-19 Pandemic outbreak

16 February 2022

As the COVID-19 pandemic is continuously growing, in order to protect our clients and employee, Tsuen Wan Fujifilm Camera Repair Service Centre will not be opened to public starting from 17 February 2022, related camera repair collection service will be stopped until further notice at the same time.

All camera repair collection service will move to FUJIFILM Studio.


Address : Shop No. 1013, 10/F, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, HK (MTR Causeway Bay Station Exit E)

Opening hour : Mon – Sun , 11:00am to 19:00pm\*

\*the opening hour may be changed due to the development of pandemic, please check our FUJIFILM STUDIO Facebook Page for latest update.

Also, longer repairing time may needed in these period. We are sorry for the inconvenience caused and will provide updates on the operation of our service as the situation evolves.

Technical Support service remain usual, you may contact us via:

whatsapp	+852 5664 0305(Text only)	
Email	<a href="mailto:rsd@chinahkphoto.com.hk">rsd@chinahkphoto.com.hk</a>	
Hotline	2406 3287	

For enquiries, you may contact Customer Service hotline via 2406 3225.